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10 қаңтардағы сайлау елдің алдағы жылдардағы мақсат-
міндеттерін айқындап, жоспарлар мен жобалар легін 
бекітетін жауапты кезеңнін бірі деп білеміз. Осы ретте 
сайлауға түсіп жатқан барлық партиялар тарапынан 
халыққа жақын болу және бұқараның үніне құлақ асу 
мақсатында түрлі шаралар ұйымдастырылуда.

«Nur Otan» партиясынан облыстық мәслихат депутаттығына 
үміткер Асқар Сүлейменов Талғар ауданындағы «КПК ZETA 
Талғар» зауыттының жұмысшыларымен жүздесті. Асқар 
Фазылұлы партияның сайлауалды бағдарламасын жан-
жақты түсіндіріп, алдағы жоспармен бөлісті.

Келелі жиын, Кесімді піКірлер

еҢБеК Ұжымымен КеЗдесТі

Жуырда Қабанбай ауылында «Nur Otan» парти-
ясы тарапынан келелі жиын өтіп, кесімді пікірлер 
айтылды.
Үгіт-насихат тобының құрамында Қазақстанның 

еңбек сіңірген қайраткері, кино және театр 
актері Б.Әбділманов, ҚР Парламенті мәжілісі 
депутаттығына үміткер, жерлесіміз Д.Каримов, 
облыстық мәслихат депутаттығына үміткер «Али-
хан» ШҚ-ның басшысы Б.Тынышбаев, «Жетісу 
ӘКК» АҚ басқармасы төрағасы Р.Қожасбаев бол-
ды.
Шара шымылдығын ашқан «Nur Otan» партиясы 

аудандық филиалы төрағасының бірінші орынбаса-
ры Қ.Көкебаев атқарылған жұмыстарды жіпке тізіп, 
алдағы жоспарлармен бөлісті. Сондай-ақ насихат 
жұмыстарымен арнайы алакөлдіктермен жолығуға 
келген меймандарға сәттілік тілеп, алғысын 
білдірді.
Келесі кезекте сөз алған Б.Әбділманов: «Ерім де-

ген ел болмаса, елім дейтін ер қайдан шықсын» 
демекші,  халықтың қамы мен жұрттың мұңын 
мұңдап, аламанға түсіп жатқан азаматтарға қолдау 
таныту ең алдымен сіздердің парыз. Халық демеп, 
жебеп отырса, ерлер де ортақ Отанымыз үшін аян-
бай еңбек етері сөзсіз. Алдағы сайлауға бірауыздан 
қатысып, бұқара үшін барын салуға ұмтылған 
үміткерлерге дауыс беруге шақырамын»,- дей келе, 
бас партияның мемлекет құрылысындағы елеулі 
рөлі жайлы әңгіме өрбітті.

Аталмыш зауытта 600 адам, соның  8 
мүмкіндігі шектеулі азаматтар жұмыс 
атқаруда. Жылдық айналым мөлшері 
7 миллиард теңгені құраса, соның 
ішінде 1,2 миллиард  теңге жылдық 
салықты өтеуге жұмсалады. Кез-
десуге Талғар аудандық мәслихат 
депутаттығына үміткерлер Сұлтан 
Нұрдаулетов, Амангелді Сембаев, 
Мақсұт Омарбаев, Бақыт Күрішбеков, 
Роза Баракова  да қатысып, ауданның 
өсіп-өркендеуі туралы баяндады. «Nur 

Otan» партиясының Талғар ауданы бойын-
ша сайлауалды бағдарламасын тілге тиек 
еткен үміткер Асқар Сүйлейменов:
–	 2025	 жылға	 қарай	 шамамен	
8	 мың	 жаңа	 жұмыс	 орнын	 құруға,	
жалақыны	137	мыңнан	190	мың	теңгеге	
дейін	 арттыруға,	 жұмыссыздық	
деңгейін	4,2	пайыздан	3,8	пайызға	дейін	
төмендетуге	мүмкіндік	бар.	Кемінде	8	
ірі	 инвестициялық	 жоба	 іске	 асады.	
2021	 жылы	
Т а л ғ а р	
қ а л а с ы н д а	
медициналық	
мақсаттағы	
бұйымдар	 мен	
медициналық	
т е х н и к а н ы	
өндіру	 за-
уыты,	 2021	
жылы	 Талғар	
қ а л а с ы н д а	
медициналық	

ҚР Парламенті мәжілісі 
депутаттығына үміткер 
Д.Каримов болашақ иегерлері 
болып отырған жас толқынға 
мүмкіндік беріп, дарын-
дағдыларын, талап-талпыны-
старын, жігері мен күш-қуатын 
ел мүддесіне жұмсауға жол ашу  
мызғымас мемлекеттің іргетасын 
қалауға үлкен серпін беретінін 
жеткізді.
Аудандық аналар кеңесінің 

төрайымы, «Nur Otan» 
партиясының ардагері 
Ұ.Дүйсебаева «Бұрынғының 
артымын, бүгінгінің қартымын» 
деп, сөзін бастап, қазіргі береке-
бірліктегі өмірімізден асар 
бақыттың жоқтығын тілге тиек 
етті.

Ж.НАУРЫЗБАЕВ,
аудандық сайлауалды штабы 

ұйымдастыру жұмыстары 
кеңесшісінің көмекшісі.

Алматы облысы 
Алакөл аудандық  

филиалының сайлау 
қорынан төленді.

мақсаттағы	 бұйымдар	 мен	
медициналық	 техниканы	 өндіру	 за-
уыты	 салынады,	 – деп 2022 жылы 
Кеңдала ауылдық округінде алма сидрін 
өндіру цехыны құрылысы, 2023 жылы 
Нұра ауылдық округінде күн электр 
станциясының құрылысы басталаты-
нын айтты. –	 2025	 жылы	 «KHAN	 21	
HOLDING»	ЖШС	Оңтүстік	 Корея	 ком-
паниясы	 Талғар	 өзенінде	 су	 электр	
станциясын	 салынады.	 Осы	 арқылы	
біз	 Тұрақты	 жұмыс	 орындарымен	
қамтамасыз	етіп,	ауданның	экономи-
касын	өрістетуге	күш	саламыз
Үміткерлер кездесу соңында қойылған 

сұрақтарға толық жауап беріп, 
жұмысшыларды алдағы маңызды саяси 
науқанға атсалысуға шақырды. 

«Nur Otan» партиясы 
Алматы  облысының Сайлау 

қорының қаражатынан төленді 

«Nur Otan» партиясы Алматы  облысының Сайлау қорының қаражатынан төленді 

«Nur Otan» партиясы Алматы  облысының Сайлау қорының қаражатынан төленді 



ақпараТ2 №1 (662) жұма, 8 қаңтар, 2021 ж.

www.zhardem.kz

Қазақстанға еркін, мықты және өзіне сенімді жа-
стар қажет екені туралы Азат Перуашев Алматы 
қаласында өткен жастармен кездесуде мәлімдеді. 
Шараға партияның қалалық филиалының төрағасы 
Қуандық Бисқұлтанов, Мәжіліс депутаттығына кан-
дидаттар: партия төрағасының орынбасары Дми-
трий Васильев, “KBT Group” компаниясының бас 

директоры Азат Сембинов қатысты. Кездесу “KBT 
Group” компаниясында өтті.
Кәсіпорын басшылығы компания қоймасында 

экскурсия ұйымдастырды, онда “ақжолдықтар” 
компанияның жобаларымен және жұмыс 
жағдайларымен танысты.
Сайлауалды үгіт-насихат науқаны аясында Азат 

Перуашев “KBT Group” жастар ұжымына “Түбегейлі 
өзгерістер қажет” сайлауалды бағдарламасы тура-
лы айтып берді.
“Жастардың еркін таңдау жасауларына мүмкіндік 

болуы керек. Ойларды еркін ойлау мен таңдаудан 
шектеу өтірік айтуға үйретуге және тұлға ретінде 
оған зорлық-зомбылық жасағанмен тең. Мұндай 
ұрпағы бар ұлт басқаларды алдау мен оларға 
бағынуға мәжбүр болады. Қазақстанға еркін, 
мықты әрі өзіне сенімді жастар қажет.
Осыдан бір ғасыр бұрын, алаштың ардақты ақыны 

Мағжан Жұмабайұлы “Мен жастарға сенемін” 
– деп жырлап кетті. Ал біздер, жүз жыл өткен 
соң неліктен сол жастарға сенбейміз? Неліктен 
олардың өз таңдауына кедергі жасаймыз? “Ақ 
жол” демократиялық партиясы жастардың таңдау 
еркіндігі мен адамдық қадір-қасиетін қорғауды та-
лап етеді”, – деп атап өтті Перуашев.
“Ақ жол” басшысы партияның жас 

қазақстандықтарды тұрғын үймен қамтамасыз 
ету жөніндегі бастамалары туралы айтты. Оған 
жатақханалар салу қажеттілігі туралы және әр 
баланың туылуымен ипотеканы субсидиялау бой-
ынша ұсыныстар жатады.
“Ақ жолдың” үгіт-насихат тобы жас сайлаушы-

ларды демократиялық партияның бизнесті қолдау 
бойынша ағымдағы жұмысы мен бағдарламалық 
міндеттері туралы хабардар етті. 
“Пандемияның кесірінен туындаған мәселелерді 

ретке келтіру үшін “Ақ жол” партиясы салық ам-
нистиясын жүргізуді, шағын және орта бизнесті 
төлем қабілеттілігі толық қалпына келгенше салық 
төлеуден босатуды, микробизнес пен “өзін-өзі 
жұмыспен қамтыған” халықты салықтан толық 
босатуды ұсынды. Бұл адамдарға өздері жұмыс 
тауып, еңбек етіп жүргендері, мемлекетке алашан 
жайып отырмағаны және өз отбасыларын асырап 
жатқандары үшін алғыс айту керек”, – деп атап өтті 
А.Перуашев.
 Сонымен қатар, ол партияның Ұлттық банктің 

пайыздық мөлшерлемесін 4-5%-ға дейін 
төмендету, кейіннен екінші деңгейлі банктердің 
кредиттері бойынша да пайыздарды төмендету 
жөніндегі ұсыныстары туралы еске салды.
“Елдің әлеуметтік-экономикалық және саяси 

жүйелеріне түбегейлі өзгерістер қажет”, – дейді 
“ақжолдықтар”. Осылайшы партия мүшелері жа-
старды 2021 жылдың 10 қаңтарында дауыс беруге 

Бүгін «Ақ жол» демократиялық 
партиясының Республикалық штабында 
Қоғамдық қабылдау бөлмесі жұмыс істеді. 
ҚР Парламенті Мәжілісінің депутаттары, «Ақ 
жол» партиясынан депутаттыққа кандидат-
тар азаматтарды қабылдады.
Сайлаушылардың «Ақ жол» қабылдауына 

келгендегі мәселелері әртүрлі болды, 
негізінен – жеке сипаттағы сұрақтар.
Депутат Ерлан Барлыбаевқа газданды-

ру мәселесі бойынша Нұр-Сұлтан қаласы 
Н.Ахметбеков және Ө.Жәнібек көшелерінің 
тұрғындары атынан М.Рахымғұлов жүгінді. 
Оларды жұмыстың баяу жүріп жатқаны ма-
залайды. Тұрғындар жергілікті биліктің тиісті 
бақылауды жүргізбегеніне, газдандыру-
ды аяқтауға қызығушылық танытпағанына 
шағымданды.
Қарағанды қаласының тұрғыны 

М.Мырзаханова депутат Дания Еспаеваға 
отбасының проблемалық қарыздары бой-
ынша жүгінді. Қазіргі уақытта барлық та-
быс несиелерді өтеуге жұмсалады, отба-
сы өмір сүру қаражатынсыз қалуда. Ал 
микрокредиттік ұйымдар қарыздарды өтеу 
шарттарын қайта қарастырмай отыр.
«Жеке тұлғалардың банкроттығы тура-

лы заң болған жағдайда мұндай пробле-

«ақ жол» демоКраТиялық 
парТиясыныҢ респуБлиКалық 

шТаБында аЗамаТТарды қаБылдау өТТі

ҰлТТық КіТапхана Ұжымы «ақ жолдыҢ» 
әлеумеТТіК саладағы БасТамасын қолдады

павлодарлық КәсіпорынныҢ қыЗмеТКерлері  
«ақ жолдыҢ» сайлауалды Бағдарламасын қолдады

ма соншалықты өткір болмас еді. Мұндай 
жағдайда банкроттықты басқарушылар та-
бысты пропорционалды түрде бөлер еді: 
50% – кредиттерді өтеуге, 50% – отбасының 
тұрмыс-тіршілігіне. Мұндай өтініштер көбейіп 
келеді, әсіресе коронакризис кезеңінде. Біздің 
партия қатардағы азаматтардың мүдделерін 
қорғау бойынша жұмысты жалғастырады. 
Біз жеке тұлғалардың банкроттығы тура-
лы заңның қабылдануы үшін қолымыздан 
келгеннің бәрін жасаймыз. «Ақ жол» пар-
тиясы мұндай заң жобасына бастамашы 
болды, бірақ өкінішке орай, ол қолданысқа 
енгізілмеді», – деп атап өтті Д.Еспаева.  
Депутат Меруерт Қазбековаға тұрғын 

үй мәселесімен астаналық Райхан Кама-
лова келді. Өтініш берушінің айтуынша, 
фракция депутаттарының қабылдауында 
болған таныстары оған «Ақ жолға» жүгінуге 
кеңес берген. Камалованың айтуынша, оны 
тұрғын үй кезегіне қоймайды, ЖАО жауапты 
қызметкерлері мұны мемлекеттік тұрғын үй 
бағдарламаларының критерийлеріне сәйкес 
келмейтіндігімен түсіндіреді. Мәселен, оның 
зейнетақысы ең төменгі күнкөріс деңгейінен 
жоғары.

«Ақ жол» демократиялық партиясының 
баспасөз қызметі

Сондықтан партияның жастарға арналған 
жатақханалар салу жөніндегі ұсыныстары 
ерекше қолдау тапты.
«Бұл жастарды қолдау үшін өте қажетті 

шара. Сондай-ақ, біз сіздердің ипотеканы 
субсидиялау жөніндегі ұсыныстарыңызды да 

рымдар жасаймыз. Бірақ қаражатты пайдалану 
кезінде түрлі сұрақтар туындайды. «Ақ жол» 
азаматтардың зейнетақы жинақтарын екінші 
деңгейлі банктердің депозиттерінде өз шотта-
рында сақтау жолын қолдайды. Әлеуметтік және 
медициналық сақтандыру қорының жұмысын 
да нақты салымшыларға байланыстырған жөн. 
Әрбір азаматтың Қорда өз жеке шоты болуы 
керек. Сол жерде оның төлемдері есепке алы-
нады және салымшының келісімі бойынша оның 
немесе жақындарының емі үшін ақы төленетін 
болады.
Сапасыз емделген жағдайда тұтынушы 

аталмыш қызметтерге ақы төлеуден бас 
тартуға құқылы болуы тиіс», – деп Мәжіліс 
депутаттығына кандидат Фуат Сатыбаев атап 

қолдаймыз», – деп атап өтті 
кітапханашылар.
Кездесуге қатысушылар 

ұзақ уақыттан бері салынып 
бітпеген үйлер («Баспана-
Көктал» ТК) мәселесін де 
көтерді.
Сонымен қатар, олар ба-

лалар кітапханаларының 
қажеттілігі туралы айтты. 
Бүгінгі таңда елімізде 256 
балалар кітапханасы бар, 
олардың 7-і ғана белгілі бір 
мәртебеге ие. Кітапхана 
қызметкерлерінің айтуынша 
бұл тақырып ата-аналарды 
да, мұғалімдерді де маза-
лайды.

Дания Еспаева кездесуге қатысушылардың 
көтерген барлық мәселелері назарға алы-
натынын және олардың партияның алдағы 
жұмысында пайдаланылатынын хабарлады.

akzhol.kz

өтті.
Миниралды су және алкогольсіз сусындар 

өндірісі цехының бастығы Сергей Бабошконың 
айтуынша, «Ақ жол» партиясының сайлауалды 
бағдарламасында жастарды қолдауға көп көңіл 
бөлінген.
«Бізге партияның жұмысшы жастарды, жас 

отбасыларды тұрғын үймен қамтамасыз ету 
мәселелеріне ерекше көңіл бөлетіні маңызды. 
Өйткені бәрінің де қымбат пәтер сатып алуға 
мүмкіндігі бола бермейді», – деп атап өтті ол.
Үгіт-насихат тобының мүшелері сайлаушылар-

ды мазалайтын сұрақтарды тыңдап, оларға жа-
уап берді және 10 қаңтардағы сайлауға белсенді 
қатысуға шақырды.

akzhol.kz

қатысуға шақырады.
“Ақ жолдың” үгіт-насихат науқаны жалғасуда, 

демократиялық партия өзінің бағдарламалық 
міндеттерін жүзеге асыру және сайлаушылар-
дан келіп түскен өтініштер бойынша жұмысын 
жалғастыруда.

akzhol.kz

Кітапханашылар «Ақ жолдың» 
әлеуметтік саладағы бастамала-
рын қолдайды. Демократиялық 
партияның кандидаттары 
елордалықтарды өздерінің сайлау-
алды бағдарламасымен таныстыр-
ды.
Дания Еспаева мен Сұлтан Хан 

Жүсіп Ұлттық кітапхана ұжымымен 
кездесті. «Ақжолдықтар» «Түбегейлі 
өзгерістер қажет» сайлауалды 
бағдарламасы мен партия қызметі 
туралы айтып берді.
Кітапхана қызметкерлері «Ақ 

жолдың» әлеуметтік саладағы 
ұсыныстары мен бастамаларын ерек-
ше ықыласпен қабылдады. Олардың 
айтуынша, Ұлттық кітапханада 140 
адам жұмыс істейді, оның 40%-ы жастар. 
Қазіргі таңда ұрғын үй мәселесі өте өзекті 
болып отыр. Өйткені ұйым жалпы талаптарға 
сай келмейтіндіктен, тұрғын үй бойынша 
мемлекеттік бағдарламардың ешқайсысына 
қатыса алмайды.

Бүгін «Ақ жол» партиясының атынан Парла-
мент Мәжілісі мен мәслихат депутаттығына 
үміткерлер «Жаңа Роса» алкогольсіз сусын-
дар өндіру цехында ұйым қызметкерлерімен 
кездесті.  
Кездесу барысында кандидаттар сайлаушылар-

ды партияның сайлауалды бағдарламасымен 
таныстырып, қатысушыларды қызықтырған 
сұрақтарға жауап берді.
«Партияның сайлауалды бағдарламасы 6 негізгі 

бағыттан тұрады және әлеуметтік саланың, 
бизнесті қолдаудың, демократияны дамытудың, 
сыбайлас жемқорлыққа қарсы күрестің ең 
өзекті мәселелерін қамтиды. Мысалы, біз ай 
сайын жалақыдан БЖЗҚ-ға және әлеуметтік 
және медициналық сақтандыру қорына ауда-
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систему производства и 
переработки продукции 
и многие другие пробле-
мы. 
В городе Хромтау жите-

ли подняли проблемы с 
водообеспечением в не-
которых районах. Кроме 
этого жители города по-
жаловались на размер 
соцпособий для много-
детных семей. 
Также жители некото-

рых районов города по-
жаловались на отсутствие интернета. 
Другие жители сказали о том, чтобы 
проценты за кредиты были снижены.
 Кандидаты в депутаты Акмарал Бек-

мурзаева и Алина Аскарова продолжа-
ют встречи с населением Акмолинской 
области. В городе Щучинск была за-
тронута тема ипотечного кредитования 
и льгот на налоговое обложение арен-
додателей. Также на встрече присут-
ствовали многодетные матери, они по-
просили помочь исправить жилищные 
условия, в которых они живут. Наряду с 
этим, к партии обратились родители де-
тей с особыми потребностями. В регио-
нах прошли уже 2371 встречи, в которых 
приняли участие 36469 человек.
Представители партии «ADAL» встре-

тились с общественностью Актау 

В конце декабря кандидаты в депутаты 
в Мажилис Эльдар Жумагазиев, Ардак 
Назаров, Максат Толыкбай, Лаззат Чин-
скибаева, а также представители пар-
тии «ADAL» Нурлыбек Муканов, Ануар 
Керембаев встретились с общественно-
стью города Актау, передает МИА «Ка-
зинформ» со ссылкой на пресс-службу 
партии. 
В ходе своего выступления Эльдар Жу-

магазиев отметил, целью партии явля-
ется не развитие отдельных городов, а 
всех регионов страны. 
В своих вопросах, адресованных пред-

ставителям партии, жители Актау чаще 
всего затрагивали проблемы, возника-
ющие из-за неэффективной траты бюд-
жетных средств. 
Эльдар Жумагазиев напомнил, что на 

сайте партии можно узнать, как распре-
деляется бюджет региона, а в случае 
недовольства, рассказать об этом пред-
ставителям партии. 
Параллельно с встречами в Актау, кан-

дидаты от «ADAL» продолжают встречи 
в Северо-Казахстанской области. На 
данный момент там находится Акмарал 
Бекмурзаева и Алина Аскарова.

Подготовлено по материалам
 МИА «Казинформ».

предсТавиТели парТии «ADAL» 
всТреТились с населением 

аКТюБинсКой и аКмолинсКой оБласТей

КандидаТы в депуТаТы оТ парТии 
«ADAL» провели всТречи с жиТелями 

вКо и алмаТинсКой оБласТ

КандидаТы в депуТаТы оТ парТии «ADAL» 
провели всТречи с иЗБираТелями в 

семее и ТалдыКоргане 

Содержательными и оживленными вы-
дались встречи членов партии «ADAL» 
с населением Актюбинской и Акмолин-
ской областей, где сегодня кандидаты 
в депутаты провели разъяснительную 
работу, передает МИА «Казинформ». 
В Актюбинском регионе информаци-

онно-разъяснительную работу провели 
кандидаты в депутаты в Мажилис Ар-
дак Назаров, Максат Толыкбай, Лаура 
Маликова, Лаззат Чинкисбаева и пред-
ставители партии Нурлыбек Муканов, 
Ануар Керембаев. 
Поездка адаловцев началась со встре-

чи с общественностью города Актобе, 
прошедшей в Академии творчества. По-
слушать о том, что предлагает «ADAL» 
и высказать проблемные вопросы сюда 
пришли представители бизнеса, моло-
дёжь и сотрудники разных организаций. 

Партийцы лаконично обозначили глав-
ные приоритеты партии, отметив, что 
все они направлены на реализацию 
главной цели - повышение качества 
жизни казахстанцев. 
Одновременно кандидат в депутаты 

Мажилиса Парламента Даулет Мукаев 
посетил столичные базары «БИГ Шан-
хай», «Самгау» и «Орда Базар». Даулет 
Мукаев ознакомил жителей с програм-
мой партии и рассказал об ее инициа-
тивах.
Кандидаты в депутаты и представите-

ли партии «ADAL» продолжают встречи 
с населением Актюбинской и Акмолин-
ской областей, передает МИА «Казин-
форм». 
Кандидаты Ардак Назаров, Максат 

Толыкбай, Лаура Маликова, Ляззат 
Чинкисбаева, представители партии 
Нурлыбек Муканов и Ануар Керембаев 
побывали в ряде населенных пунктов 
региона. 
В городе Кандыагашсостоялась боль-

шая встреча с общественностью горо-
да. 
Во время встречи Максат Толыкбай 

рассказал о целях программы партии. 
Жители города выразили проблем-

ные вопросы и предложения. Они по-
жаловались на неразвитую в регионе 

выразили проблемные вопросы, рассказали 
о трудностях, с которыми сталкиваются в 
повседневной жизни, передает МИА «Казин-
форм». 
Сегодня ряд встреч с населением Алматин-

ской области провела кандидат Лаззат Чин-
кисбаева. В Балхашском районе она встре-
тилась с жителями села Баканас. 
Сельчане высказали недовольство тем, что 

сумма переплаты за приобретенное жилье 
по ипотеке слишком велико. Многодетная 
мать пожаловалась на постоянный рост цен 
на продукты питания. 
Другая жительница села выразила беспо-

койство о том, насколько эффективно расхо-
дуются бюджетные деньги. 
В связи с неблагоприятной эпидемиоло-

гической ситуацией в Атырауской области 
кандидаты в депутаты в Мажилис Максат 
Толыкбай и Даулет Мукаев провели встречу 
с населением в онлайн-режиме. Они расска-
зали о задачах партии.

МИА «Казинформ».

напомнил о 
сервисах сайта 
adalpart iyasi .
kz. 
Олжас Ор-

дабаев также 
провел встре-
чу с педагога-
ми в Колледже 
агробизнеса и 
экономики. 
Ардак Наза-

ров, Даулет 
Мукаев, Ол-

жас Ордабаев, Алмасбек Садырбаев также 
провели встречи с многодетными семьями, 
предпринимателями. Жители подняли ряд 
проблемных вопросов. 
В Талдыкоргане кандидат в депутаты в Ма-

жилис Лаззат Чинскибаева также продолжи-
ла проведение встреч с предпринимателями, 
молодежью. В частности, она встретилась с 
работниками центрального рынка города.

МИА «Казинформ»

Продолжаются встречи с населением кан-
дидатов в депутаты в Мажилис от партии 
«ADAL», передает МИА «Казинформ». 
Люди высказывают проблемные вопросы 

по ряду направлений, предлагают инициа-
тивы по развитию разных отраслей жизни. 
Об этом, в частности, шла речь во время 
встреч кандидатов Олжаса Ордабаева, Ак-
марал Бекмурзаевой, Лауры Маликовой, 
Алины Аскаровой, Игоря Шацкого с жителями 
п.К.Кайсенова Уланского района Восточно-Ка-
захстанской области. 
Жители поселка позитивно восприняли по-

ложения программы о мерах социальной под-

держки граждан, предложения по развитию 
бизнеса. 
Продолжила свои встречи с жителями Ал-

матинской области и кандидат в депутаты в 
Мажилис Лаззат Чинкисбаева. Сегодня она 
встретилась с населением села Балпык-Би 
Коксуского района.
Представители партии «ADAL» встретились 

с населением Алматинской области. Люди 

Кандидаты в депутаты в Мажилис от партии 
«ADAL» продолжают региональные встречи с 
избирателями, передает МИА «Казинформ» 
со ссылкой на пресс-службу партии. 
В городе Семее 5 января кандидаты Ардак 

Назаров, Даулет Мукаев, Олжас Ордабаев, 
Алмасбек Садырбаев провели ряд встреч с 
избирателями. 
Так, Олжас Ордабаев встретился с сотрудни-

ками местной компании, производящей строй-
материалы. Кандидат в депутаты рассказал 
о главных целях, задачах партии «ADAL и 



ақпараТ4 №1 (662) жұма, 8 қаңтар, 2021 ж.

www.zhardem.kz

БасТы мақсаТ – халықТыҢ 
өмір сүру деҢгейін арТТыру

үміТКерлер ардагерлермен жүЗдесТі
өЗеКТі мәселелер есКеріледі

ауданымыЗдыҢ спорТ саласы   
қыЗмеТКерлерімен  КеЗдесу өТТі

«ақсу» БпҰ мүшелерімен аудандық 
мәслихаТ депуТТаТығына үміТКер 

всТреТился со сТарейшинами

Кандидаты в депутаты Алматинского 
областного маслихата Берик Тыныш-
баев и Данияр Ахмолдаев совместно 
с кандидатом в депутаты районного 
маслихата  от партии «Nur Otan»   Саг-
дат Ермуханбетовой встретились с по-
четными гражданами Аксуского района 
Нурбеком Касымбековым, Болатом 
Иманкуловым, Амантаем Айтпаевым.

В ходе беседы Берик Тынышбаев от-
метил, что партия «NurOtan» планирует 
содействовать в реализации проектов 
«Құттымекен», «Ауыл – ел бесігі», кото-
рые направлены на обеспечение насе-
ленных пунктов социальными благами. 
А также он выделил, что эти программы 
направлены на модернизацию дорож-
ной и транспортной инфраструктуры, 
жилищно-коммунальной сферы, а так-
же сохранение благополучной экологи-
ческой обстановки в регионе.

- В области на сегодня имеется 732 
села, из них 151 являются опорными, 
имеющими высокий потенциал разви-
тия. Для поэтапного улучшения каче-
ства автодорог в предстоящие пять лет 
партия будет добиваться строитель-
ства и реконструкции 188,7 км автомо-

«Біз мемлекеттің экономикадағы 
үлесін 14%-не дейін қысқартып, 
бизнес үшін кедергілерді жою және 
бәскелестікті дамыту арқылы шағын 
және орта бизнестің қызмет алаңын 
кеңейтеміз»... Бұл «Nur Otan» парти-
ясы бағдарламасындағы «Экономика 
мен өңірлердің тұрақты дамуы» тара-
уында айтылған негізгі басымдықтың 
бірі. 

Осы орайда желтоқсанның 29 
күні Панфилов ауданы «Nur Otan» 
партиясынан облыстық мәслихат 
депутаттығына үміткер Кузиев За-
киржан «Универсал» бастауыш 
партия ұйымының мүшелерімен 
кездесіп сайлауалды үгіт-насихат 
жұмыстарын жүргізді. Кездесу ба-
рысында партия үміткері Кузиев За-
киржан мемлекет орта таптың тірегі, 
экономикалық дамудың қозғаушы 
күші, инновацияның, жұмыспен қамтудың 
және қоғамның әлеуметтік тұрақтылығының 
негізі болатын бизнеске жан-жақты қолдау 
көрсететіндігін жеткізді. «Nur Otan» 
партиясының бағдары тұрақты экономикалық 
даму және халықтың өмір сүру деңгейін арт-
тыру болып табылатындығын да атап өтті. 
Сондай-ақ 2021 жылы – азық-түлік өнімдерін 
өндіретін зауыт (қуаттылығы жылына 528 
тонна дайын өнім, жеміс-көкөніс пюресі), 
2022 жылы – тауарлы бетон өндіру зауыты 
(қуаттылығы жылына 7000 текше метр дайын 
бетон), 2025 жылы – сантехникалық өнімдерін 
шығаратын зауыт (қуаты жылына 2,5 млн. дана 
сантехникалық өнім, 2022 жылы – Сарыбел 
ауылында бие сүтін қайта өңдеу цехы  (қуаты 
жылына 1000 литр сүт), ал Дарбазақұм ауы-
лында жеміс-жидек дақылдарын қайта өңдеу 
зауыты (қуаты жылына 8000 тонна шырын, 
джем), сонымен қатар дамыған инженерлік 
және әлеуметтік инфрақұрылымы бар жаңа 
Нұркент қаласының құрылысы сынды кешенді 
жұмыс жоспарын жүргізуге ықпал ететін 
болатынды. Сонымен қатар адамдардың 
еңбек нарығының қажеттіліктерін ескере 

Ақсу аудандық пар-
тия филиалының 
с а й л а у а л д ы 
б а ғ д а р л а м а с ы н 
түсіндіру бойынша 
аудандық «Қобызшы 
М о л ы қ б а й 
Б а й с а қ ұ л ы » 
атындағы мәдениет 
үйінде І.Жансүгіров 
ауылдық округінің 
аға буын өкілдері 
ардагерлермен  кез-
десу өткізілді. Кез-
десуге аудандық мәслихат депутаттығына 
үміткерлер Қайрат Абдрахманов, Ләззат 
Қасымбекова қатысты.
Кездесу барысында үміткерлер партияның 

жетістіктерімен, қоғамдық қызметтерімен 
және сайлауалды бағдарламаларымен та-
ныстырып, үгіт-насихат материалдарын та-
ратты. Партиялық бағдарламада халықтың 
тыныс-тіршілігі, еңбегі, денсаулығы, білім, 
әл-ауқаты, құқығының қорғалуы басты 
назарға алынғанын жеткізіп, осы бағыттар 
бойынша көптеген жобалар жасалып, жүзеге 
асуына «Nur Otan» партиясы барынша ықпал 
ететінін жеткізді. Білім беру мен медицина 

Желтоқсанның 30 күні  Панфилов 
аудандық «Nur Otan» партия филиа-
лында аудандық мүгедектер қоғамының 

Ақсу аудандық партия филиалының сай-
лауалды бағдарламасын түсіндіру бой-
ынша аудандық мәслихат депутаттығына 
үміткерлер  Б.Сүлейменов, Р.Ибраймова, 
А.Досмұханбетов, А.Казбанбетов,  
Л.Қасымбекова, Н.Кәкімбаев, Е.Ибраев,  
Б.Байқадам, М.Сағадиев, Қ.Абдрахманов, 
А.Ұзақов    аудандық мәдениет үйінде  спорт 
саласының  мамандарымен  кездесу өткізді.
Кездесу барысында үміткерлер партияның 

Б.Сүлейменов,	 К.Даулетбекова	 Ақсу	
аудандық	 партия	 филиалының	 Сайлау-
алды	 бағдарлама	 бойынша	 тоқталып,	
ақпараттарын	айтып	түсіндіріп	өтті.
Кандидаттар сөз арасында Партия 

барлығы үшін ашық! Біз Сіздердің сындарлы 
ұсыныстарыңызды қолдауға дайынбыз және 
өзара тиімді ынтымақтастыққа үміттенеміз. 
Біз Сіздердің сеніміңізді бағалаймыз және 
жақсы нәтижелерге бірге қол жеткізетінімізге 
сенімдіміз! Деп халықтың өмір сүру сапасы мен 
әл - ауқатын үнемі жақсартып, жағдай жасау 
үшін партияның «Nur Otan» партиясы аудан-
ды дамытудың 7 басым бағытын өзінің сай-
лауалды бағдарламасында айқындайтынын 
жеткізді. Олар – экономикалық тұрақты аудан, 
қолайлы аудан, әлеуметтік - бағдарланған 
аудан, жастарға арналған аудан, тарихы 
мен мәдениеті бай өңір. ашық және есеп 
беретін жергілікті органдар. қауіпсіз аудан. 
Бұл шаралар нәтижесінде  3451 жұмыс 
орны құрылатыны, азық-түлік қауіпсіздігін 

отырып, қайта даярлау бағдарламаларын 
тиімді жүзеге асыруға қол жеткізу және басқа 
өңірлерден білікті кадрларды тартуға ықпал 
ету, ауданда тұрақты жұмыс орындарын құру 
бойынша кешенді шаралар қабылдауға ықпал 
етіп, нәтижесінде өңірде бес жыл ішінде 7,7 
мыңнан астам жұмыс орны құрылады (жыл 
сайын орта есеппен 1500 жаңа жұмыс орны 
өндірісті ашу есебінен) деп бағдарламаға 
шолу жасап, мекеме қызметкерлеріне үгіт-
насихат жұмыстарын жүргізді. 

Партияның Панфилов ауданына 
арналған «Дамудың жеті басымдығы» 
атты бағдарламасын түсіндіріп, басым 
бағыттарын атап өтті. «Nur Otan» партиясы 
ауданды дамытудың осы 7 басым бағытын 
өзінің сайлауалды бағдарламасында 
айқындағандығын және оның басты мақсаты 
- халықтың өмір сүру сапасы мен әл-ауқатын 
үздіксіз жақсарту үшін жағдай жасау екендігін 
бастауыш партия ұйымының мүшелеріне 
кеңінен насихаттап берді.

«Nur Otan» партиясы
 Алматы облысы Панфилов аудандық  
филиалының сайлау қорынан төленді.

саласында атқарылатын басты жұмыстар 
атап көрсетілді. Кездесуге қатысушылар 
кандидаттарға сұрақтарын қойып, тиісті жа-
уаптарын алды. Жиында Аудандық ардагер-
лер кеңесінің төрағасы Айтбаев Аманкелді 
ақсақал сөз алып, алдағы додада сәттілік 
тілеп, жылы лебізін жеткізді.  Жалпы көптеген 
мәселелердің шешу шарасы Ақсу аудандық 
«Nur Otan» партиясының 2021-2025 жылдарға 
арналған сайлауалды бағдарламасында 
қарастырылғанын айтып өтті. Жиын соңында 
қатысушыларды 10 қаңтар күні дауыс беруге 
шақырды.

«NUR OTAN»  партиясы Ақсу аудандық 
сайлау қорының қаражатынан төленді.

орынбасары Жамауова Алтын 
штаб мүшелерімен онлайн фор-
матта жүздесу өткізді.

Жүздесуде партияның сай-
лауалды бағдарламасы 
талқыланып, өзекті мәселелер 
ортаға салынды.

А.Жамауова «Nur Otan» пар-
тиясы халықтың жайлы өмір 
сүруі үшін мол мүмкіндіктер 
жасап жатқандығын атап өтіп, 
партияның «Ауданның әрбір 
тұрғыны жайлы өмір сүруге, 
дамуға және өзін-өзі жүзеге 
асыруға барлық мүмкіндіктерге 
ие болатын әл-ауқат қоғамын 
құрамыз»,-деген бастамасын 
қолдайтындығын айтып өтті. Ел 
басына қиын кезең орын алған 
кезде бірлігімізді бекемдеп, 
мықты болуға шақырды.

«Nur Otan» партиясы
 Алматы облысы Панфилов 

аудандық  филиалының сайлау 
қорынан төленді.

ж е т і с т і к т е р і м е н , 
қоғамдық қызметтерімен 
және сайлауалды 
бағдарламаларымен та-
ныстырып, үнпарақтар 
таратты. Партиялық 
бағдарламада халықтың 
тыныс-тіршілігі, еңбегі, 
денсаулығы, білім, әл-
ауқаты, құқығының 
қорғалуы басты назарға 
алынғанын жеткізіп, 
осы бағыттар бойынша 
көптеген жобалар жа-

салып, жүзеге асуына «Nur Otan»  партиясы 
барынша ықпал ететінін жеткізді. Білім беру 
мен медицина саласында атқарылатын ба-
сты жұмыстар атап көрсетілді. Кездесуге 
қатысушылар кандидаттарға сұрақтарын 
қойып, тиісті жауаптарын алды.

«NUR OTAN»  партиясы 
Ақсу аудандық сайлау қорының 

қаражатынан төленді.

қамтамасыз етуге және ауылшаруашылық  
саласына  барынша қолдау көрсетуге 
мүмкіндік беретіні, 2025 жылға қарай 
жұмыс істеп тұрған шағын және орта биз-
нес кәсіпорындарының санын 3627 бірлікке 
дейін жұмыспен қамтылғандар санын 6 мың 
адамға дейін ұлғайтуға мүмкіндік беретіні, 
орталықтандырылған сумен 9971 адам 
қамтылатыны, жақсы және қанағаттанарлық 
жағдайдағы автомобиль жолдарының 
үлесін 72,8%-тен 86,5% - ға дейін арттыруға 
мүмкіндік береді, 41мың тұрғындарды 
қамтитыны, Жансүгіров ауылының 6000 - 
нан астам  адам орталықтандырылған жылу-
мен қамтылатыны тағы басқа қол жеткізетін 
мүмкіндіктер туралы түсіндірді.
Жиын соңында қатысушыларды 10 қаңтар 

күні дауыс беруге шақырды.

«NUR OTAN»  партиясы
 Ақсу аудандық сайлау қорының 

қаражатынан төленді.

бильных дорог местного значения, а так-
же капитального ремонта 120,2 км дорог 
и 16-ти мостов. Кроме того среднего 
ремонта улиц протяженностью 1 480 км 
во всех 17 районах и города Капшагай, - 
рассказал кандидат Тынышбаев.

В свою очередь Данияр Ахмолдаев 
подчеркнул, что в среднесрочном перио-
де основной приоритет в отрасли будет 
направлен на развитие и укрепление ин-
фраструктуры здравоохранения.

- В целях улучшения качества предо-
ставления медицинских услуг партия 
«NurOtan» планирует обеспечить меди-
цинским оборудованием организации 
первичной медико-санитарной помощи 
до 100% - закупить 347 ед. медицинско-
го оборудования, - подытожил кандидат 
Ахмолдаев.

А в конце встречи аксакалы Аксуского 
района благословили потенциальных 
избранников на великие свершения во 
благо страны.

Оплачено из средств
 избирательного фонда

общественного объединения
 «Партия «Nur Otan».
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жҰмысшы қауыммен жолықТы
Аудандық мәслихат депутаттығына 

үміткер, Е.Абдрахманов «Алакөл 
көмір» ЖШС-нің қызметкерлерімен кез-
десу өткізді.

Жиын сайлауалды бағдарламаны 
талқылау, халықтың дауысына ие 
болу және қызметкерлердің талап-
тілектеріне құлақ аса отырып, мұң-
мұқтаждықтарын түгендеу мақсатында 
ұйымдастырылды.

Сөз алған Е.Абдрахманов: «Біз қазір 
айтулы кезеңді бастан өткерудеміз. 
Әлемдік дағдарысқа төтеп бер 
мақсатында бір жеңнен қол шығарып, 
әр істі жұмыла атқарғанымыз жөн. Осы 
ретте алдағы сайлауға бірауыздан 
қатысып, ел болашағы үшін біріге 
шешім қабылдағанымыз абзал»,- 

дей келе, бас қосушыларды сайлауға 
шақырып, «Nur Otan» партиясы тарапы-
нан атқарылған жұмыстарды жіпке тізіп 
шықты. Сондай-ақ аудан аумағында 
алдағы жылдары жүзеге асар жобалар 
мен ауқымды жоспарларға да тоқталды.

Жиналғандар тарапынан да бірнеше 
сауалдар қойылып, оң пікірлер көптеп 
айтылды.

Л.ТУКЕЕВА,
аудандық сайлауалды штабы 

қаржылық және материалдық-
техникалық қамтамасыз ету 

бөлімінің меңгерушісі.

«Nur Otan» партиясы Алакөл 
аудандық филиалының сайлау 

қорынан төленді

АЛАКөЛ АУдАНдЫқ МәСЛИхАТ 
дЕПУТАТТЫғЫНА үМіТКЕРЛЕР 

ОНЛАйН КЕЗдЕСУ өТКіЗді
Алакөл аудандық мәслихат 

депутаттығына үміткер Ж. Ка-
сенованын ZOOM платформа-
сы арқылы Үшарал қаласының 
тұрғындары мен үгіт-насихат 
жұмыстарын жүргізді.Кездесу 
барысында партияның сайла-
уалды бағдарламасымен және 
партияның алдағы бес жылдық 
жұмыс жоспарымен таныстырды.
Қала тұрғындары көкейінде жүрген 
көптеген сұрақтарына жауап алды.

***

Алакөл аудандық мәслихат депутаттығына 
үміткер Г.Тайкенова ZOOM платформасы 
арқылы Үшарал қаласының тұрғындарымен 
үгіт-насихат жұмыстарын жүргізді.Кезде-
су барысында партияның сайлауалды 
бағдарламасымен және партияның алдағы 
бес жылдық жұмыс жоспарымен таны-
стырды.Қала тұрғындары көкейінде жүрген 
көптеген сұрақтарына жауап алды.

***

Nur Otan партиясы 
бекіткен кестесіне сәйкес, 
Алакөл аудандық мәслихат 
депутаттығына үміткер 
А.Кенжебек Zoom платфор-
масы арқылы білім саласы 
өкілдеріне онлайн кездесу 
өткізді.

***

Алакөл аудандық мәслихат 
депутаттығына үміткер 
Қ.Төлегенов онлайн форматта 
кездесу өткізді. Кездесу бары-
сында “Nur Otan“ партиясының 
сайлауалды бағдарламасымен 
таныстырып, дамудың 7 бағытын 
т а л қ ы л а д ы . Т ұ р ғ ы н д а р д ы ң 
сұрақтарына жауап беріп, алдағы 
сайлауда “ Nur Otan” партиясын 
қолдауға шақырды.

***

Алакөл аудандық мәслихат 
депутаттығына үміткер Е.Омарханов он-
лайн форматта кездесу өткізді. Кезде-
су барысында “Nur Otan “ партиясының 
сайлауалды бағдарламасымен танысты-
рып, дамудың 7 бағытын талқылады.
Тұрғындардың сұрақтарына жауап беріп, 
алдағы сайлауда “ Nur Otan”партиясын 
қолдауға шақырды.

***

«Айнур и 
К» ЖШС-нің 
ұ ж ы м ы м е н 
а у д а н д ы қ 
м ә с л и х а т 
депутаттығына 
ү м і т к е р 
Е.Жуанышбаев 
ZOOM платфор-
масы арқылы 
онлайн кезде-
су өткізді. Үгіт-
нисахат шара-
сы барысында 
қ а т ы су ш ы л а р 
с а у а л д а р ы н а 
жауап алып, сайлауалды бағдарламаның негізгі мақсаттарымен танысты.

«Nur Otan» партиясы Алакөл аудандық филиалының сайлау қорынан төленді

үгіТ-НАСИхАТ ЖұМЫСТАРЫ

Алакөл аудандық мәслихат депутаттығына үміткер А.Қасымжанова Көктұма ауылдық 
округінің тұрғындарымен үгіт-насихат жұмыстарын жүргізді. Кездесу барысында 
медициналық қызметкерлердің мәртебесін көтеру, әлеуметтік мәселелер бойынша сауалдар 
қойылып,ұсыныстарды талқылады.

– Біз сіздермен бірлесе отырып, көздеген мақсатымыз бен арманымызға жете аламыз. 
Партиямызға артылған үміт пен сенімді нәтижелі іспен ақтаймыз. Себебі, «Nur Otan» - нақты 
істер партиясы!, - деді партия үміткері.

Медицина қызметкерлері жарқын болашақтың кепілі – «Nur Otan» партиясына 100% сенім 
білдіріп, 10 қаңтар күні түгел дауыс беретіндерін жеткізді.

***

Үшарал қаласы жастарымен аудандық мәслихат депутаттығына үміткер М.Жексенбай сай-
лауалды үгіт-насихат жүргізу мақсатында кездесу өткізді. Жас қауымға алдағы сайлаудың 
маңыздылығы мен негізгі басымдылықтарын түсіндіре отырып, белсене дауыс беруге шақырды.

***
Алакөл аудандық мәслихат депутаттығына үміткер У.Ахметов «Есіктен-есікке» үгіт-насихат 

акциясын өткізді. Аудан тұрғындарын мазалап жүрген негізгі мәселелеріне тоқталып отырып, 
сауалдарына жауап берді. Кездесу аяғы «Nur Otan» партиясының алдағы сайлауы мен дауыс 
беру маңыздылығын түсіндіру жұмыстарымен аяқталды.

 ***
«Канвассинг» үгіт-насихат акциясы аясында аудандық мәслихат депутаттығына үміткер 

А.Мұхаметқалиев Үшарал қаласы тұрғындарының үй-жайларын аралады. Қалалықтардың 
көкейіндегі сауалдарына жауап бере отырып, сайлауалды бағдарламасын түсіндірді.

***
Есіктен есікке» акциясы аясында Алакөл аудандық мәслихат депутаттығына үміткер 

Л.Қосантаева үй-үйлерді аралап, жан-жақты үгіт-насихат жұмыстарын жүргізді.Тұрғындарға 
партияның үгіт-насихаттық парақшалары таратылып, бағдарлама бағыттары түсіндірілді.

Еліміздің жарқын болашағы үшін, балаларымыздың қолайлы әрі қауіпсіз ортада өмір сүруі 
үшін біздің партиямызға дауыс беруге шақырылды.

«Nur Otan» - Нақты шешімдер мен жарқын істер кепілі!!!

 «Nur Otan» партиясы Алакөл аудандық филиалының сайлау қорынан төленді
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«Ауыл» партиясынан ҚР Парламенті 
Мәжілісі депутаттығына кандидат 
Н.Арсютин үгіт-насихат тобымен бірге 
Екібастұз қаласының «Богатырь Транс» 
ЖШС –нің еңбек ұжымымен кездесті. 
«Богатырь Транс» ЖШС-темір жол 
жүк тасымалдаушысы, Қазақстандағы 
вагондарды жөндеу бойынша ірі за-
уыт болып табылады. Кәсіпорын 500-ге 
жуық адамды жұмыспен қамтамасыз 
етеді және қазақстандық көмір экспор-
тын дамытуға белсенді қатысады. Ни-
колай Арсютин өңірдің экономикалық 
тұрақтылығын қамтамасыз етуден 
басқа, экспортты дамыту ел үшін 
валюталық түсім алуға да тартым-
ды деп санайды, бұл ұлттық теңгенің 
тұрақтануына оң әсерін тигізеді. 
Шетелден импортталатын әрбір та-
уар валютаға сұранысты тудыра-
ды, сондықтан да отандық бәсекеге 
қабілетті тауарлар экспортын дамыту 
аса маңызды. 
Осыған байланысты логистикалық 

жүйенің үздіксіз жұмысын қамтамасыз 
ету стратегиялық маңызды 
міндет. Сонымен қатар, кездесуде 
жұмысшылардың кәсіптік одақтарының 
рөлі туралы сөз болды. Осылайша 
«Ауыл» партиясы өзінің сайлауал-
ды тұғырнамасына кәсіподақтармен 
бірлесіп жұмысшылар үшін әлеуметтік 
пакетті әзірлеуді және енгізуді енгізген 
алғашқы саяси ұйымдардың бірі. 
Сонымен қатар, кандидат Талғат 
Зейнуллиннің айтуынша, коммуналдық 
қызметтерге, бірінші кезекте, өндірістік 
сектордың кәсіпкерлері үшін электр 
энергиясына тарифтерді субсидия-
лау жүйесін енгізу ұсынылады. Еңбек 
ұжымымен кездесуде «Бала нәсібі» ба-
лалар капиталын енгізу туралы да сөз 
болды. Жұмысшылар осы бастаманы 
іске асыру кезінде белгіленуі мүмкін 
төлем сомасына қызығушылық таныт-
ты. 
Николай Арсютиннің айтуынша, 

елімізде жыл сайын шамамен 400 
мың бала дүниеге келеді және бюд-
жет мүмкіндіктерін ескере отырып, 
1 балаға ұсынылатын төлем сома-
сын кемінде 32 мың теңгеге көтеруге 
мүмкіндік бар. Мұндай жәрдемақы 
белгіленген жағдайда және оны 18 
жасқа дейін төлеу қажеттілігін ескере 
отырып, бюджеттік шығыстар шама-
мен 2,3 трлн. Теңгені құрайтын бола-
ды. Тиімсіз республикалық бюджеттік 
бағдарламалардың провизорлық 
талдауы оларды секвестрлеу кезінде 

«Ауыл» партиясынан ҚР Парламенті Мәжілісінің 
депутаттығына кандидат Кенжеғали Машырыков 
«Ауылдан ауылға» акциясы аясында «Жайық агро» 
ЖШС-нің еңбек ұжымымен кездесті. Үгіт-насихат 
тобының құрамына облыстық және аудандық мәслихат 
депутаттығына кандидаттар енгізілді. «Жайық агро» 
холдингі «Жайық-Ет» ЖШС және «Агропродукт» 
ЖШС сияқты кәсіпорындарды біріктірген және «Мя-
содел», «Ет байрам» сауда маркаларымен таны-
мал. Үгіт-насихат тобы өндірістік кешенмен танысып, 
«Ауыл» партиясының сайлауалды тұғырнамасының 
бастамаларын түсіндірді. «Ауылдықтардың» пікірінше, 
қайта өңдеу кәсіпорындары АӨК жүйесіндегі негізгі 
буын, өйткені бір жағынан олар қосылған құнды 
қалыптастырады және саланың инвестициялық 
тартымдылығын арттырады, ал екінші жағынан ауыл 
шаруашылығы өндірушілерінен және жеке аулалар-
дан шикізатты тұрақты сатып алуды қамтамасыз 
етеді. Бұл салада бірқатар мәселелер бар. Бұл-арзан 
әрі ұзақ кредиттік ресурстардың қолжетімсіздігі, 
өтімділікті қолдау үшін «жылдам» ақшаға деген 
тұрақты қажеттілік, қосылған құн салығын төлеу. Соңғы 
мәселе «Жайық агро» ЖШС-де айналып өтпеген. Ба-
тыс Қазақстан облысы мәслихатының депутаттығына 
кандидат Т.Ескендіровтің айтуынша, қайта өңдеу 
кәсіпорындары шикізаттың 60%-дан астамын жеке 
аулалардан, яғни жеке тұлғалардан сатып алады. Со-
нымен қатар, қосылған құн салығы ет комбинаттарына 
жеке қосалқы шаруашылықтарға жақсы баға ұсынуға 
мүмкіндік бермейді, сондықтан шикізаттың едәуір бөлігі 
тиісті өңдеусіз делдалдар арқылы нарыққа кетеді. 
К.Машырықов мұндай проблемалар ҚР Президентінің 
ауыл шаруашылығы өнімдерін қайта өңдеу үлесін 
екі есе арттыру жөніндегі тапсырмасын іске асыруға 
кедергі келтіретінін және осыған байланысты партия 
АӨК субъектілерін ҚҚС-тан босатуға ұсынып жүргенін 

«Ауыл» партиясының ҚР Парламенті 
Мәжілісінің депутаттығына кандидаттар 
Дәурен Қуат пен Қанат Тасыбеков Жам-
был облысының зиялы қауым өкілдерімен 
кездесті. Кездесу барысында партияның 
сайлауалды бағдарламасын түсіндіріп, ел 
тұрғындарының ұсыныс - тілектері тыңдалды.
Партияның сайлауалды бағдарламасында 

ауылды кешенді дамыту мәселелерімен жа-
старды қолдау жан-жақты көрсетілген. 
Мәселен, партия бағдарламасында жас 

отбасыларға тұрғын үй алуға және тұрғын 
үй жағдайын жақсартуға, ал ауылға көшіп 
барғандарға үй алуға және үй шаруашылығын 
қалыптастыруға, ауылда бизнес ашуға пай-
ызсыз несие беру бағдарламасын енгізуді 
көзделген. Кездесуде сөз сөйлеген Қанат 
Тасыбеков бұл бастама жүзеге асатын бол-
са ел тірегі ауыл жастарының әлеуметтік 
мәселелерінің шешілуіне тікелей жол ашы-
лады деп есептейтінін жеткізді. – Еліміздің 
жастары мемлекеттің болашағы деп айтып 
жүрміз. Бұл тек қала жастарына қатысты емес 
екені түсінікті. Демек, ауылды жерлердегі 
жастарға да лайықты қолдау болуы тиіс. Ол 
үшін партия ауыл жастарының білім грантын 
алуына және жұмысқа орналасуына кепілдік 
беретін «Ауылдан – диплом алу үшін» 
бағдарламасын әзірлеуді ұсынып отыр. 
Сонымен қатар, жоғары және орта арна-

улы аграрлық оқу орындарының түлектері 
үшін алғашқы жұмыс орнын міндетті квота-
лау тәжірибесін енгізу қажет, - деді Қанат 
Ғалымұлы. Ал кандидат Дәурен Қуат «Ауыл» 
партиясының сайлауалды бағдарламасында 
балалы отбасыларға арналған тиімсіз, қысқа 
мерзімді төлемдердің орнына кепілдендірілген 
«Бала нәсібі» жәрдемақысын енгізіп, оны 18 
жасқа толғанша төлеу ұсынылып отырғанын 
айтты. «Мұндайға мемлекетіміздің толық 
мүмкіндігі бар деп есептеймін. 
Бұл іске асатын болса ауыл тұрғындарының 

әлеуметтік әлеуеті жақсарып, өмір сапа-

дәурен қуаТ: парТия "Бала 
нәсіБі" жәрдемақысын 18 жасқа 
Толғанша Төлеуді Ұсынып оТыр

сын жақсартуға болады, - деді Дәурен 
Қасенұлы. Сонымен қатар, кездесуге бары-
сында ауылшаруашылығы өнімдерін өндіру 
ісімен айналысып жатқан кәсіпорындар 
мен фермерлерді қолдау мақсатында 
қосымша құн салығынан босатып, 
несиелерді арзандатуды көздейтін субси-
дия түрлерін бесеуге дейін қысқарту ба-
стамасы партияның бағдарламасына еніп 
отырғаны айтылды. Кездесу барысында 
зиялы қауым өкілдері партияның бастама-
лары ауыл тұрғындарының ғана емес, жал-
пы жұртшылықтың көңілінен шығады деп 
есептейтіндерін айтты. Партияға алдағы 
сайлауда сәттілік тіледі. 
Сонымен қатар, бүгін Нұр-Сұлтан қаласы 

бойынша «Ауыл» ХДПП өңірлік қоғамдық 
штабының басшысы Жұмағұлов Өмірбек, 
аудандық штаб басшылары – Оспан Серік, 
Жұмаев Алпысбай, Нұр-Сұлтан қаласы 
мәслихатының депутаттығына кандидаттар: 
Байханов Ғабит, Энгишев Фархат «Саянұр» 
базарында болып, жаңа жыл қарсаңында 
азық-түлік тауарларының бағасына мони-
торинг жүргізіп, «Ауыл» партиясының сай-
лауалды бағдарламасы бойынша базар 
қызметкерлерімен түсіндіру жұмыстарын 
жүргізді. Шығыс қазақстан облысы Глу-
бокое ауданының Солнечное ауылында 
аудандық мәслихат депутаттығына үміткер 
А.Ш.Шораев бастаған «Ауыл» партиясының 
үгіт тобы «Жамбусинов» ЖК ұжымымен 
кездесіп, түсіндіру жұмыстарын жүргізді. 
Қостанайда онлайн форматта «Ауыл» 

партиясынан ҚР Парламенті Мәжілісінің 
депутаттығына кандидат В.В. Хадановичтің 
Қостанай облысы ауылдарының 
тұрғындарына партияның сайлауалды 
бағдарламасы бойынша кездесуі өтті. Кез-
десу барысында қатысушылар ауылдық 
аумақтардың инфрақұрылымын жаңғырту 
мәселелерін талқылады.
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жыл сайын шамамен 300-400 млрд.
теңге қарастыруға және оларды ба-
лалар капиталының қамтылуын 
кеңейтуге немесе ай сайынғы сома-
ны ұлғайтуға бағыттауға болатынын 
көрсетті. «Богатырь Транс» ЖШС 
жұмыскерлері Моноқалаларды дамыту 
бойынша партияның ұсыныстарына да 
қызығушылық танытты. 
Сондай-ақ, бүгін облыстық және 

аудандық мәслихаттар депутаттығына 
кандидаттар Жамбыл, Батыс Қазақстан, 
Түркістан және Ақмола облыстарындағы 
кәсіпорындар ұжымдарымен және 
тұрғындармен түсіндіру жұмыстарын 
жүргізді. Жамбыл облысы Жуалы ауда-
нында «Ауыл» партиясынан Қазақстан 
Республикасы Парламенті Мәжілісінің 
депутаттығына кандидат Бегалы Нұржігіт 
Мамырұлы мен Жамбыл облыстық 
мәслихатының депутаттығына канди-
дат Ерболат Саурықовтың қатысуымен 
«Фермерлік Еңбек және азық-түлік 
қауіпсіздігі» тақырыбында фермер-
лермен кездесу өтті. Қазақстан Ре-
спубликасы Парламенті Мәжілісінің 
депутаттығына кандидаттар Қайрат 
Қапарұлы Айтуғанов, Қанат Ғалымұлы 
Тасыбеков және облыстық және 
қалалық мәслихаттар депутаттығына 
кандидаттар Жәңгір хан атындағы Ба-
тыс Қазақстан университетінің педа-
гогтарымен және жастармен кездесу 
өткізді. Ақмола облысы Біржан Сал 
ауданының Кеңащы кентінде «Ауыл» 
партиясынан Ақмола облыстық және 
аудандық мәслихаттар депутаттығына 
кандидаттар: М.О. Шәмшінұрова, А. Же-
кебаев «Бурабай Астық» кәсіпорнының 
ұжымымен кездесті. Түркістан облысын-
да «Ержан» ШҚ базасында облыстық 
мәслихат депутаттығына кандидаттар 
С.Кәрімбаевтың, Т.Қалмұратовтың, 
Н.Б. Тілеуберді, Сарыағаш аудандық 
мәслихатына кандидаттар: 
Қ.Тұрдалиннің қатысуымен «Ауыл 
шаруашылығы шикізатын қайта өңдеу 
мәселелерін талқылау» іс-шарасы өтті. 
Үгіт-насихат науқаны кезінде Қазақстан 
бойынша барлығы әр түрлі ауқымдағы 
1000-нан астам іс-шара өткізілді, оған 
«Ауыл» партиясынан депутаттыққа 
кандидаттардың кәсіпорындар 
ұжымдарымен кездесулері, кеңестер, 
дөңгелек үстелдер, флэшмобтар кірді. 
Сонымен қатар, «Ауылдан ауылға» ак-
циясы аясында депутаттыққа кандидат-
тар 2145 ауылды аралады.
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айтты. «Ауыл» партиясының үміткерінің айтуын-
ша, былғары шикізаты, жүн және көкөніс нарығында 
өңдеудің дамымауы осыған байланысты. Сондай-
ақ, «Жайық агро» ЖШС-нің еңбек ұжымымен кез-
десуде партияның әлеуметтік теңдікті қамтамасыз 
ету жөніндегі бастамалары туралы да айтылды. 
К.Машырықовтың айтуынша, «Бала нәсібі» балалар 
капиталын енгізу жәрдемақы түрлерін 7-ден 1-ге дейін 
қысқартуға мүмкіндік береді және халыққа түсінікті 
болмақ. «Статистика көрсетіп отырғандай, 2019 жылы 
бір жасқа дейінгі бала күтімі бойынша жәрдемақыны 
жаңа туған балалардың тек 65% ғана пайдаланған. 
Жәрдемақылардың бірнеше түрі мен көптеген кіші 
түрлерінің болуына байланысты шатасулар орын алу-
да және адамдар, әсіресе бюрократиядан шаршаған 
ауыл әйелдері мемлекет ұсынған көмектен бас тарту 
жағдайлары кездесуде», деді ол. Кездесуде бала ка-
питалын енгізу бұл мәселені біржола шешіп, әлеуметтік 
қолдаудың қолжетімділігін арттырады деген ортақ 
пікірге келді. Сонымен қатар, бүгін мәслихаттар 
депутаттығына кандидаттар өңірлерде бірқатар 
маңызды кездесулер өткізді. Мәселен, Павлодар об-
лысында ҚР Парламенті Мәжілісінің депутаттығына 
кандидат Н.Г. Арсютин, Павлодар облыстық 
мәслихатының депутаттығына кандидаттар Б. 
А.Аманжолов, Е.Ч.Тоқтушаков және партияның сенімді 
өкілдері Е.Н.Байғұрманов, А.О.Батыршаев Ақсу ау-
даны Қалқаман ауылының тұрғындарымен кездесіп, 
партияның сайлауалды бағдарламасын таныстырды. 
Маңғыстау облысы Бейнеу ауданындағы «Береке» ШҚ 
базасында «Шаруа қожалық ауыл өмірінің діңгегі» атты 
іс-шара өткізілді, оған «Ауыл» партиясынан аудандық 
мәслихат депутаттығына кандидаттар Н.Садығұлов, 
Ғ.Малбасарова, Ы.Бақытов, аудандық штаб мүшелері, 
партия белсенділері қатысты.
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ниКолай арсюТин: өҢірдіҢ 
ЭКономиКалық ТҰрақТылығын 

қамТамасыЗ еТуде, ЭКспорТТы дамыТу 
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25 желтоқсанда Қазақстан Халық пар-
тиясынан ҚР Парламенті Мәжілісінің 
депутаттығына кандидат Гауһар 
Нұғманова «»ҚТЖ» ҰК» АҚ Павлодар 
бөлімшесінің ұжымымен кездесті. Ол 
сайлауалды бағдарламаның негізгі 
тезистерін түсіндіріп, зейнетақы жүйесін 
реформалау мәселелерін талқылады.
Г.Нұғманованың пікірінше, ҚХП 

Қазақстандағы әлеуметтік әділдіктің 
салтанат құруы үшін бар күшін салмақ. 
– Елдегі азаматтардың зейнеткерлік 

жасын 60 жасқа дейін төмендету 
қажет. Қазіргі зейнетақы жүйесі ашық 
емес әрі әділетсіз. ҚХП осы бағытта 
күрес жүргізеді. Біздің мақсатымыз 
– әлеуметтік әділетті мемлекет құру. 
Біз азаматтарды мемлекет тарапы-
нан сапалы әрі жан-жақты қорғауды 
қамтамасыз етуге тиіспіз. Әлеуметтік 
кепілдіктер мен төлемдердің әділ 
жүйесін қалыптастыру маңызды. Біз 
жастар үшін тең мүмкіндіктер және 
азаматтарымыздың лайықты қартаюы 
үшін жағдайлар жасаймыз, – деді 
Гауһар Нұғманова. 
Айта кетейік, Гауһар Нұғманова 

жергілікті тұрғындармен де кездесті. 

В декабре, в Нур-Султане кандида-
ты в депутаты Мажилиса Парламен-
та РК от Народной партии Казахстана 
обследовали сети супермаркетов и 
торговых точек на наличие продукции 
казахстанских производителей. Чле-
ны НПК осмотрели весь ассортимент 
на полках магазинов, предлагаемый 
отечественными компаниями. В ходе 
акции «Покупай народное» кандида-
ты в депутаты приобрели продукты 
казахстанских производителей. 
Члены НПК считают, что стоимость 

товаров местного производства не 
должна быть завышена. Цены на 
нашу продукцию должны контролиро-
ваться уполномоченными органами. 
- В этом году в период пандемии мы 

столкнулись с большой проблемой 
– ростом цен на продукты и товары 
первой необходимости отечествен-
ных производителей. Мы все виде-
ли, как цена на литр растительного 
масла взлетела до 700 тенге. И стоит 
отметить, что речь идет о продукте 
отечественного производителя. Са-
хар подорожал до 300 тенге за кило-
грамм. Мы понимаем, что даже на 42 
500, которые государство выделяло 
гражданам в качестве поддержки, 
много продуктов не купишь, - сказал 
в ходе объезда торговых точек Жам-
был Ахметбеков. 
Выделяемы суммы в качестве соци-

Кандидат в депутаты Мажилиса Пар-
ламента РК от Народной партии Казах-
стана Гаухар Нугманова встретилась с 
коллективом Павлодарского отделения 
АО «НК «КТЖ». Она разъяснила клю-
чевые тезисы предвыборной програм-
мы, обсудила вопросы реформирова-
ния пенсионной системы. 
Нугманова заявила, что НПК прило-

жит все силы, чтобы социальная спра-
ведливость в Казахстане восторже-
ствовала. 
- Пенсионный возраст граждан в 

стране необходимо снизить до 60 лет. 
Существующая пенсионная система 
непрозрачна и несправедлива. НПК 
будет с этим бороться. Наша цель по-
строение социально справедливого 
государства. Мы должны обеспечить 
качественную и всестороннюю защиту 
граждан со стороны государства. Важ-
но сформировать справедливую систе-
му социальных гарантий и выплат. Мы 
создадим равные возможности для мо-
лодежи и условия для достойной старо-
сти наших граждан, сказала кандидат в 
депутаты Мажилиса Парламента РК. 
Отметим, Гаухар Нугманова встре-

тилась также с местными жителями. 

В Федерации профсоюзов прошла 
встреча представителей предвыборно-
го штаба Народной партии Казахстана 
с членами Республиканского штаба на-
блюдателей ФПРК.
Председатель Республиканского шта-

ба наблюдателей ФПРК Нурлан Утешев 
сообщил участникам о миссии Федера-
ции профсоюзов в рамках наблюдения 
за выборами. Нурлан Сулейменович 
акцентировал внимание на правах ра-
ботников и о возможном давлении на 
них со стороны работодателей на про-
тяжении всего предвыборного процес-
са. Также он призвал представителей 
партии к обмену информацией в случае 
поступления таких сведений.

поКупай народное, 
поддержи КаЗахсТансКого 

проиЗводиТеля

нпК За социальную 
справедливосТь

нпК За авТориТеТные 
профсоюЗы

Обсуждены вопросы социальной под-
держки граждан, земельный вопрос, 
обеспечение населения доступным жи-
льем.
- Государство должно предпринимать 

реальные системные действия для под-
держки граждан всех категорий. Наша 
партия выступает за сокращение неэф-
фективных государственных программ 
и проектов. И поэтому важно провести 
реформу госаппарата, сократить ко-
личество чиновников. НПК выступает 
за сохранение госсобственности на зе-
мельные ресурсы и призывает исполь-
зовать их эффективно. Мы против про-
дажи земель иностранцам», - сообщила 
Нугманова.
Она добавила, что НПК выступает за 

проведение кредитной амнистии физи-
ческим и юридическим лицам, которые 
до введения карантина исправно пла-
тили налоги, но в результате ограничи-
тельных мер оказались в сложной ситу-
ации.
Встреча кандидата с павлодарцами 

прошла в рамках предвыборной агита-
ции Народной партии Казахстана.

Пресс-служба НПК

Глава штаба наблю-
дателей ФПРК опо-
вестил о запуске спе-
циальной «горячей 
линии», на которую 
каждый член профсо-
юза может позвонить 
и напрямую сообщить 
о фактах давления. 
Руководитель пред-

выборного штаба 
партии «НПК» Олжас 
Сыздыков поблагода-

рил Республиканский штаб наблюда-
телей ФПРК за приглашение и выразил 
поддержку стремлению Федерации про-
фсоюзов к соблюдению принципа спра-
ведливости выборов.
- Выборы — важный момент в истории 

нашей страны. Мы считаем профсоюз-
ное движение нашим союзником, так как 
задачи, которые стоят перед нами одни 
- это защита интересов работников. 
Участие профсоюзов в наблюдении за 
выборами придает нам уверенности в 
том, что выбор наших граждан будет 
защищен обществом и законом, - доба-
вил Олжас Сыздыков.

Пресс-служба НПК

Онда азаматтарды әлеуметтік қолдау, 
жер мәселесі, халықты қолжетімді 
тұрғын үймен қамтамасыз ету мәселелері 
талқыланды.
– Мемлекет барлық санаттағы аза-

маттарды қолдау үшін нақты жүйелі 
іс-қимыл жасауы тиіс. Біздің партия 
тиімсіз мемлекеттік бағдарламалар 
мен жобаларды қысқартуды қолдайды. 
Сондықтан мемлекеттік аппаратқа 
реформа жүргізіп, шенеуніктер са-
нын қысқарту маңызды. ҚХП жер 
ресурстарына мемлекеттік меншікті 
сақтауды қолдайды және оларды тиімді 
пайдалануға шақырады. Біз жерді 
шетелдіктерге сатуға қарсымыз, – деп 
нақтылады Гауһар Нұғманова. 
Оның айтуынша, ҚХП карантин 

енгізілгенге дейін үнемі салық төлеген, 
бірақ шектеу шараларының салдары-
нан қиын жағдайға тап болған жеке және 
заңды тұлғаларға несие рақымшылығын 
жасауды жақтайды.
Кандидаттың павлодарлықтармен 

кездесуі Қазақстан Халық партиясының 
сайлауалды үгіт-насихат науқаны ая-
сында ұйымдастырылды.

қхП баспсөз қызметы

альной поддержки уязвимых слоев 
населения слишком мизерные, не-
обходимо повышать размеры соц.
выплат. Необходимо расширять 
возможности стабилизационных 
фондов, стоимость товаров казах-
станского производителя не должна 
повышаться. 
Ранее кандидаты в депутаты от НПК 

неоднократно заявляли, что продо-
вольственная безопасность страны 
является одним из ключевых пунктов 
в предвыборной программе Народ-
ной партии Казахстана. 
- Народная партия с целью обеспе-

чения продовольственной безопас-
ности и равных прав казахстанцев 
ставит вопрос о создании законного 
заслона продажи земель сельскохо-
зяйственного назначения в частную 
собственность иностранцам. Члены 
НПК считают необходимым проведе-
ние референдума по данному вопро-
су. Мы намерены добиваться каче-
ственного производства продуктов и 
товаров первой необходимости. 
Главная задача партии обеспечить 

свою страну всем необходимым, а 
только потом поставлять нашу про-
дукцию за рубеж, - отметил кандидат 
в депутаты Мажилиса Парламента 
РК Жамбыл Ахметбеков. 

Пресс-служба НПК
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люди доверяюТ нам" - парТия ADAL

аЗаТ перуашев: БіЗ өЗі ТаБыс 
ТаБаТын, БюджеТКе салық ТөлейТін 

және жҰмыспен қамТиТын 
КәсіпКерлерді қолдауымыЗ КереК

флешмоБ «мы За 
Здоровый оБраЗ жиЗни»

жасТар қанаТы "ауыл, алға" флЭшмоБын өТКіЗді

Кандидаты в депутаты Мажилиса от партии 
ADAL продолжают серию встреч с жителями 
регионов Казахстана. На сегодняшний день 
партийцы провели свыше 2500 встреч с на-
селением, в которых приняли участие около 
40 000 человек.
О том, как проходят эти мероприятия и как 

ADAL хочет изменить жизнь в селах и горо-
дах, рассказал один из кандидатов, член по-
литсовета партии Эльдар Жумагазиев.
«Народ с осторожностью нас встречает, 

вначале даже есть нотки недоверия, но в 
конце люди раскрываются, рассказывают о 
проблемах, делятся вопросами, которые их 
волнуют.
Чаще всего людей волнуют вопросы без-

работицы и плохой инфраструктуры. Также 
много жалоб на низкие зарплаты, нехватку 
жилья и земли, закредитованность и пробле-
мы с открытием бизнеса», - отметил пред-
ставитель партии.
Жумагазиев напомнил, что в своей предвы-

борной программе ADAL предлагает карди-
нально пересмотреть подход государства к 
политике регионов.
«Развитие страны начинается с развития 

конкретного села и города. При этом уровень 
жизни на селе почти не меняется. К примеру, 
в Алматинской области не хватает питьевой 
воды – людям приходится пить воду из реки. 

Ақ жол демократиялық 
п а р т и я с ы н ы ң 
Республикалық штаб 
мүшелері Түркістан об-
лысына барды. Пар-
тия төрағасы Азат 
Перуашев бастаған үгіт-
насихат тобы Түркістан 
облысындағы “Комби-
нат Фараб” зауытының 
ұжымымен кездесті.
Кездесу барысында пар-

тия төрағасы Азат Перу-
ашов Біз өзі табыс та-
батын, бюджетке салық 
төлейтін және жұмыспен 
қамтитын кәсіпкерлерді 
қолдауымыз керек. «Ақ 
жол» партиясының сай-
лауалды бағдарламасында да кәсіпкерлікті 
қолдауға баса назар аударылғаны айтылған.
“Пандемия кезінде кәсіпорындарда 

жұмыс істеген  мыңдаған адам жалақысыз 
қалды. Біз мұндай жағдайға жеткізбес үшін 

В декабре, в Нур-Султане одновре-
менно 80 человек вышли на улицу и 
сделали зарядку. Флешмоб органи-
зовали в рамках предвыборной аги-
тации Народной партии Казахстана. 
Акция «НПК за здоровый образ жиз-
ни» собрала всех неравнодушных 
граждан, для кого здоровье и физи-
ческая активность в приоритете. 
Вместе с участниками зарядку сде-

лал кандидат в депутаты Мажилиса 
Парламента РК Жамбыл Ахметбе-
ков.
- В последнее время наблюдается 

положительная тенденция. Все боль-
ше молодежи отказывается от па-
губных привычек и следует основам 

Жаңа 2021 жылды мерекелеу қарсаңында 
«Ауыл» партиясының жастар қанаты ҚР 
Парламенті Мәжілісінің депутаттығына канди-
дат Алмас Мұхаметовтың қатысуымен «Ауыл 
алға» флешмобын өткізді. Партияның жас 
белсенділері Алматы қаласындағы Республика 
Сарайы алдындағы «Абай» алаңына жиналып, 
ерекше қойылыммен баршаны келе жатқан Жаңа 
2021 жылмен құттықтады. Іс-шара барысында 
Парламент Мәжілісінің депутаттығына канди-
дат Алмас Мұхаметов жиналғандарға «Ауыл» 
партиясының сайлауалды бағдарламасында 
көзделген жастарды қолдау шаралары ту-
ралы айтып берді. Оның айтуынша, «Ауыл» 
партиясының Жастарды қолдау жөніндегі баста-
малары терең және жүйелі өзгерістерді көздейді. 
Себебі қазіргі ауыл жастарының алдында 
тұрған негізгі мәселе экономикалық дербестік. 
Бұған ауылда тұратын жастардың айтарлықтай 

На севере, помимо безработицы, тоже жалу-
ются на водоснабжение, и даже на отключе-
ние электричества. И это все происходит пря-
мо сейчас – в 2020 году», - отметил кандидат 
в депутаты.
По его словам, описанные проблемы чаще 

всего складываются по причине неэффек-
тивного расходования бюджета и несовер-
шенства существующей программы развития 
регионов.
«Во-первых, до конца непонятно, насколько 

эта программа обсуждалась с жителями реги-
онов. Во-вторых, там просто перечисляются 
блага, которые должны быть в селах: элек-
троснабжение, централизованное водоснаб-
жение, аптеки, садики и так далее. При этом 
отсутствуют параметры, какого качества эти 
объекты должны быть, и самое важное - не 
учитывается количество жителей сельского 
населенного пункта», - объяснил Жумагази-
ев.
«Сегодня 24-й день, как мы разъезжаем по 

регионам, и хочу сказать, что народ доверяет 
нам. Регионы, в которых мы уже были, про-
сят приехать к ним повторно, потому что не 
все успели встретиться с представителями 
партии. Нас ждут, нам доверяют», - добавил 
Жумагазиев.

tengrinews.kz

кәсіпкерлерге қолдау 
көрсетуіміз қажет. 
Кәсіпорын көп болса, 
жұмыс орны көп бола-
ды. Жұмыс көп болса, 
әрбір отбасының күн 
көрісі жақсарады. “Біздің 
бағдарлама кәсіпкерлікті 
және қатардағы 
қазақстандықтардың 
мүдделерін қорғауды 
мақсат етеді”, – деді Пе-
руашев.
Сондай-ақ за-

уыт жұмысшыларына 
партияның сайлауал-
ды бағдарламасының 
басқа да бағыттары 
түсіндірілді. Түркістандық 

сайлаушылардың мәселелері тыңдалып, 
сұрақтарына жауап берілді.
Түркістан облысындағы үгіт-насихат 

тобының сапары жалғасуда.
akzhol.kz

здорового образа жизни. Даже люди 
преклонного возраста стараются 
не отставать от нас - ходят в парки, 
на площадки делают физические 
упражнения. Здоровый образ жизни 
– это не только особенное питание 
или занятия спортом. ЗОЖ – это 
целый комплекс мер, направленных 
на улучшение здоровья и профи-
лактику патологических процессов 
в организме. Поэтому, давайте бу-
дем придерживаться всех правил, 
которые позволят нам оставаться 
здоровыми, сильными, - обратился 
к участникам флешмоба кандидат в 
депутаты Жамбыл Ахметбеков. 

Пресс-служба НПК

бөлігінің төмен табысы мен жұмыссыздықтың 
жоғары деңгейі әсер тетуде. Жастар отбасылық 
бюджетті қолдаудың қосымша көздерін іздеуге 
мәжбүр, ал 90% - ында қосымша табыс көздері 
жоқ. Ол бүгінде ауыл жастарын қолдаудың 
қосымша тетіктері қажет екенін атап өтті. Пар-
тия бұл әлеуметтік және нарықтық сала сияқты 
ауылдың инфрақұрылымын дамытумен кешенді 
түрде жүзеге асырылатын шаралар болуы керек 
деп санайды. Кандидат атап өткендей, «Ауыл» 
партиясының бастамалары Жастар үшін ең 
өзекті мәселелерді шешуге бағытталған. Бұл 
сапалы ауыз судың тапшылығы, жолдардың 
жай-күйі, медициналық қызмет көрсету пробле-
малары, бос уақытты тиімді өткізу мекемелерінің 
жетіспеуі немесе қол жетімсіздігі, байланыс пен 
интернет сапасының төмендігі.

auyl.kz


